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8 天 6 晚  西岭雪山 / 九寨沟 / 牟尼沟 / 成都 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

Flight: Batik Airline (Subject to change) 

KUL/TFU     2130/0215+1      OD672 

TFU/KUL       0315/0745         OD673 
 

Tour Fare:  

Tour Package Detail:  

~ 全程无购物 / 无保证自费 

~ 入住 4+5 钻/星酒店, 其中 2 晚国

际 5 星 

~ 都江堰酒店 (赠送温泉) 

~ 西岭雪山景区 (含鸳鸯池 + 日月坪

索道) 

~ 熊猫乐园 (不含电瓶车) 

~ 丹景台景区 + 网红玻璃桥栈道 

~ 千年古镇, 世界级博物馆小镇: 安

仁古镇 

美食安排 Local Meals: 

·羌族风味 ·藏式晚宴 

·川主风味 ·熊猫宴 

·沟内自助 ·古镇风味 

·景区简餐 

西岭雪山 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅⾏社安排为准 

 

九寨沟风景区  

F. TFU08XG 

D1  吉隆坡 / 成都 2130/0215+1  (MOB)  酒店: 天府临空智选酒店或同级 

乘搭客机飞往成都机场,入住酒店 

D2 成都 (8H) 九寨沟    (B/L/D)  酒店: 九寨九宫酒店或同级 

熊猫乐园 作为“大熊猫迁地保护生态示范工程”,以保护和繁育大熊猫 

叠溪海子 是世界自然遗产九寨沟,黄龙旅游沿线一道独特的风景线. 

松潘古城 (不上城墙) 规模宏伟,气势非凡,其城墙的长度,高度,厚度,浮雕石刻的精美在民族地区是首屈一指的. 

岷江源头 是成都平原的最重要的水资源,特别是水电工程 

D3  九寨沟     (B/L/D)     酒店: 九寨九宫酒店或同级 

九寨沟风景区 (含环保公共车) 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县内,地处青藏高原 

藏羌歌舞秀晚会 是一台能完整地代表九寨沟民族风情,展示九寨沟旅游文化的狂欢晚会. 

D4   九寨沟 (3.5H) 牟尼沟 (5H) 都江堰   (B/L/D)  酒店: 都江堰皇冠酒店或同级 

藏寨文化村 致使全村经济发展质量不高,与九寨沟口周边几个藏族村寨相比 

牟尼沟-扎尕瀑布 藏语意为白岩上的激流,扎嘎瀑布是牟尼沟风景区两大景观之一. 

*入住酒店后赠送温泉；请自备泳衣泳帽 

D5   都江堰 (1.5H) 安仁古镇   (B/L/D)  酒店: 大邑希尔顿欢朋酒店或同级 

蜀工博物馆 旗下品牌“玉禾流年”,作为专业的旅游纪念品品牌 

钟书阁 是首个文旅主题的书店,其灵感来自宏伟的都江堰大坝 

仰天窝熊猫自拍广场 这只呈跷脚自拍状摆放在仰天窝广场中央的萌物将让人们更深刻地了解都江堰这座“熊猫

之都”. 

灌县古城 被誉为“山水入怀,生活道场”的灌县古城,以厚重的文化积淀 

安仁古镇 始建于唐朝,现存的旧式建筑多建于清 末民初时期 

D6   安仁古镇 (2H) 西岭雪山 (2.5H) 成都  (B/L/D)  酒店: 成都三岔湖洲际酒店或同级 

花水湾欧洲小镇 是由中国中铁二局整体打造的成都首个纯度假性质的小镇,以“国际水平 

西岭雪山 (含鸳鸯池索道,日月坪大索道) 距离成都仅 95 公里,景区内有终年积雪的主峰-大雪塘,海拔 5464

米. 

D7  成都     (B/L/D)    

丹景台景区 其螺旋向上的栈道和圆形曲线,从空中俯瞰,形似太阳神鸟. 

玻璃桥栈道 首座高空玻璃栈道,川西竹海峡谷高空玻璃栈道在半腰绝壁上打造而成. 

锦里古街 建筑以清末民初四川民居风格为基础 

宽窄巷子 由宽巷子,窄巷子,井巷子平行排列组成,全为青黛砖瓦的仿古四合院落 

D8 成都 / 吉隆坡 0315/0745  (MOB)    

前往成都机场,往返吉隆坡      

https://baike.baidu.com/item/%E5%A4%AA%E9%98%B3%E7%A5%9E%E9%B8%9F/542849?fromModule=lemma_inlink
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D1 Kul / ChengDu 2130/0215+1   (MOB)  Hotel: Holiday Inn Express Airport Zone or similar 

Assemble at airport, Flight to ChengDu. 

D2 ChengDu (8H) JiuZhaiGou    (B/L/D)  Hotel: Jiuzhai Jiugong Hotel or Similar 

Panda Park The China Giant Panda Conservation and Research Center, one of the four major bases. 

Diexi Lake It is a unique scenic line along the world natural heritage Jiuzhaigou and Huanglong tourism. 

Songsan Ancient Town (without going up the city wall) The majestic scale and extraordinary momentum, coupled with the 

impressive length, height, and thickness of its city wall, as well as the exquisite relief carvings. 

Source of the Min River It is the most important water resource in the Chengdu Plain, especially for hydropower projects, providing 

significant impetus for the economic and social development of the basin. 

D3 JiuZhaiGou     (B/L/D)         Hotel: Jiuzhai Jiugong Hotel or Similar 

Jiuzhaigou Scenic Area (including eco-friendly vehicles) Located in Jiuzhaigou County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture 

Tibetan & Qiang Ethnic Song and Dance Show It is a grand celebration show that fully represents the ethnic customs of Jiuzhaigou, 

showing the cultural richness of Jiuzhaigou tourism. 

D4 JiuZhaiGou (3.5H) MouNiGou (5H) DuJiangYan (B/L/D)        Hotel: Dujiangyan Crown Hotel or Similar 

Tibetan Village Cultural Village This has led to a relatively low quality of economic development in the entire village. 

Mounigou - Zhaga Waterfall In Tibetan, it means a turbulent stream on white rocks. 

*After check in hotel, Free hot spring access is provided. Please bring your own swimsuit and swim cap 

D5 DuJiangYan (1.5H) AnRen Ancient City  (B/L/D)       Hotel: Hampton Inn Dayi Hotel or Similar 

Shu Embroidery Museum The brand 'Yuhe Liunian,' as a professional tourist souvenir brand, has been dedicated to providing high-quality 

solutions for jewelry, jade, and other travel gifts for users visiting Chengdu. It has received widespread acclaim from tourists. 

ZhongShuGe It is the first-ever cultural and tourism-themed bookstore, inspired by the grandeur of the Dujiangyan Irrigation System. 

Panda Selfie Square in Yangtianwo The cute creature, posed in a selfie-like manner with raised paws, placed in the center of Yangtianwo 

Square, will allow people to have a more profound understanding of Dujiangyan, known as the "Panda Capital”. 

Guanghan Ancient City hailed as "where mountains and waters embrace, a dojo of life," attracts visitors from all directions with its rich 

cultural heritage, unique local customs, and a romantic lifestyle ambiance.  

Anren Ancient Town established during the Tang Dynasty, features predominantly preserved buildings from the late Qing Dynasty to the 

early Republic of China era.  

D6 AnRen Ancient City (2H) Mt. XiLing (2.5H) ChengDu (B/L/D)  Hotel: San Cha Hu Intercontinental Hotel or Similar 

HuaShuiWan European Town The "Huashuiwan European Town" is the first purely resort-oriented town in Chengdu. 

Xiling Snow Mountain (Inc Yuan Yang Lake Cableway) Located just 95 kilometers from Chengdu, the scenic area boasts the 

perennially snow-covered main peak, Daxue Tang, with an elevation of 5,464 meters.  

D7 ChengDu     (B/L/D)         

DanJingTai Scenic Area Its spiraling upward boardwalks and circular curves, when viewed from above, resemble a sun bird. 

Glass Bridge Boardwalk The first high-altitude glass skywalk, the Glass Skywalk in the Bamboo Sea Gorge in western Sichuan 

Jinli Ancient Street The architecture is based on the late Qing and early Republic of China Sichuan-style residences, while the content is 

imbued with the culture of the Three Kingdoms and traditional Sichuan folk culture.  

Kuanzhai Alley Composed of Kuanzhai Alley, Zhai Alley, and Jing Alley arranged in parallel. 

D8 ChengDu / Kuala Lumpur 0315/0745 (MOB)  

Heading to ChengDu Airport, flight to Kuala Lumpur, End the journey. 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 

 

8D6N Mt.XiLing JiuZhaiGou / MouNiGou / Chengdu 
F. TFU08XG 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 


